
7 سیاسی

عضو کمیسیون کشاورزی مجلس:

ما نمایندگان مردم هستیم نه نماینده دولت

سرویس سیاسی- ذبیح الله اعظمی ساردویی 
نماینده مردم جیرفت در مجلس شــورای اسلامی 
در رابطه با صحبت های مســعود میرکاظمی رئیس 
ســازمان برنامه و بودجه در زمان بررســی لایحه 
بودجــه در صحن که با واکنــش رئیس مجلس و 
رئیس کمیســیون تلفیق بودجه مواجه شده است، 
گفت: واقعیت امر این اســت که وقتی دولت لایحه 
بودجه را به مجلس مــی آورد خیلی از مواردی که 
نمایندگان مجلس انتظار دارند در بودجه باشد که به 
نفع مردم و به نفع خود دولت هم اســت، در بودجه 
نیســت. یا اینکه مواردی که در بودجه های سنواتی 
قبل بوده و می تواند در سنوات بعدی هم تکرار شود 

را حذف می کند چون به نفعش نیست.
عضو کمیســیون کشــاورزی مجلــس ادامه 
داد: مثــلا در یــک مورد بند مربــوط به حمایت از 
سیستم های آبیاری نوین که ۸۵ درصد از هزینه مورد 
نیــاز را دولت باید به صورت بلاعوض بدهد و ۱۵ 
درصد هم کشــاورزان؛ دولــت این را حذف کرده 

است، موارد مانند این مساله هم وجود دارد.
وی افزود: نکته دیگر این که وقتی کمیســیون 
تلفیــق بــه عنوان مجموعــه ای از افــراد منتخب 
کیمسیون ها می نشیند و حداقل دو تا سه هفته روی 
بودجه بند به بند کار می کند و اصلاحات می کند و 
کم یا زیاد می کند؛ سازمان برنامه و بودجه و دولت 

نباید روی این موضوعات اما و اگر بیاورند.
اعظمی ساردویی با تاکید بر وظایف نمایندگی، 
اظهار داشــت: واقعیت دیگر این است که مجلس 
نمی تواند هرچه که دولت بیاورد را بدون بررسی و 
بحث و اظهارنظر کارشناسی تصویب کند، مجلس 
حتما باید به وظایف خود عمل کند و ابعاد مختلف 
لایحه را بررسی کند. توجه داشته باشیم که ۲۹۰ نفر 
از نخبگان کشــور در حوزه های مختلف به عنوان 
نمایندگان مردم دارند روی این مســاله بررســی و 

اظهارنظر می کنند.
نماینده مردم جیرفت در مجلس با اشــاره به 

بحث تغییرات در بودجه، عنوان کرد: یک مساله ای 
که در بحث افزایش بودجه آوردیم برای مثال ال.پی.
جی بود که ســال گذشــته این عدد صفر بوده در 
حالیکه الان بیش از ۹۰ هزار میلیارد تومان درآمد از 
این محل در بودجه می آید که به نفع دولت اســت، 
هم این عدد هم روشن می شود و هم ما در مجلس 
می توانیم از دیوان محاسبات پیگیری نظارتی داشته 
باشــیم. یا مثلا در بحث ســیگار ما مالیاتش را زیاد 
کردیــم و یا در بحث مالیــات خانه های بالای ۲۰ 
میلیــارد که تصویب کردیــم این ها همه اش به نفع 

دولت است.

وی خاطرنشان کرد: دولت نمی تواند به این ها 
اعتراض کند، چرا دولت آنجایی که به نفع خودش 
است می گوید خوب است اما آنجایی که می گوییم 
این اعداد و ارقام کجا هزینه شود، اعتراض می کند؟ 
سازمان برنامه و بودجه اجازه ندارد به یک قوه دیگر 
بگوید که کم و زیاد نکنید یا بحث های این چنینی.

اعظمی ســاردویی تصریح کرد: ما نمایندگان 
همانطــور که یک جاهایی داریــم به درآمد دولت 
کمک می کنیــم همانطور هم حق داریم بگوییم که 
کجا هزینه شود تا به نفع مردم شود، ما نماینده ملت 

هستیم نه نماینده دولت.

نماینده مردم جیرفت در مجلس گفت: ما نمایندگان همانطور که یک جاهایی داریم به درآمد دولت کمک می کنیم همانطور هم حق داریم بگوییم 
که کجا هزینه شود تا به نفع مردم باشد، ما نماینده ملت هستیم نه نماینده دولت.

سرویس سیاســی- تحلیلگــر 
مســائل سیاســی گفــت: نیروهای 
سیاســی مانند آقای بذرپاش که وارد 
دولت شــدند بایــد بپذیرند که وقتی 
وارد مســئولیت اجرایی شدند دیگر 
باید فعالیت سیاســی خودشان را کنار 
بگذارند و عزم خود را برای پیشــبرد 
مســئولیت تخصصی خودشان جزم 

کنند.
نخســتین مجمع عمومی شبکه 
راهبــردی یــاران انقلاب اســلامی 
)شــریان( با حضور مهرداد بذرپاش وزیر راه و شهرسازی و سیدامیرحسین 
قاضی زاده هاشمی معاون رئیس جمهور برگزار شد. حضور محوری ۲ عضو 
کابینه دولت ســیزدهم در مجموعه سیاســی شریان با انتقادهایی همراه بود. 
منتقدان بر این باور هستند که اوضاع کنونی کشور به ویژه در حوزه اقتصادی 
ایجاب می کند مســئولان ارشد اجرایی تمام حواس و فکر خود را معطوف 
به حل مشکلات مردم کنند، نه آنکه بخشی از تمرکز خود را به فعالیت های 

سیاسی برای ورود به انتخابات مجلس آینده اختصاص دهند.
ناصر ایمانی درباره حضور محوری مهرداد بذرپاش در مجموعه سیاسی 
شریان گفت: از فعالیت هر تشکل و حزب قانونی، شناسنامه دار و پایدار در 
عرصه سیاســی کشور باید اســتقبال کرد اما بیشتر مجموعه های سیاسی در 
ایران قالب تشــکل ندارند بلکه جمعی از افراد سیاسی هستند. اینها بیشتر در 
چند ماه مانده به انتخابات بدون طی کردن پروســه قانونی اعلام موجودیت 

می کنند و بعد از انتخابات نیز فعالیت شان به پایان می رسد.
وی شــکل گیری مجموعه های فصلی با اهداف انتخاباتی را یک آفت 
برای فضای سیاســی کشور خواند و افزود: اصل راه اندازی چنین مجموعه 
هایی صحیح نیســت چون قاعدتا رنگ و بوی انتخاباتی پیدا می کند، حال 
آنکه تا دوازدهمین دوره انتخابات مجلس شورای اسلامی قریب به یک سال 
زمان باقی است بنابراین از الان فضای سیاسی کشور را انتخاباتی کردن محل 

سئوال است؟
این تحلیلگر مسائل سیاسی اظهار کرد: وقتی از الان فضای سیاسی کشور 
انتخاباتی شود، همه امور رنگ و بوی انتخاباتی می گیرد و هر دستور، اقدام 
و اظهارنظری به نیت انتخاباتی بودن برداشــت می شــود. نکته بعدی آثاری 
است که ورود وزرای دولت به امر انتخابات مجلس دارد. اولین اثر آن است 
که آنها بخشــی از وقت خود را برای کار سیاســی می گذارند و هر چقدر هم 
که به زمان انتخابات نزدیک شویم حجم کار سنگین تر می شود و طبعا آقای 
وزیر نیز باید وقتی بیشــتری به این مســئله اختصاص دهد که معنایش این 
خواهد بود که به امور وزارتخانه تحت مسئولیت خود کمتر می تواند برسد.
وی ادامــه داد: هر گونه حضور دولتی هــا در فرایند انتخابات مجلس 
عواقبی خواهد داشت که نمونه هایش را زمان دولت آقای هاشمی با تشکیل 
حزب کارگزاران در انتخابات مجلس پنجم و دولت آقای خاتمی با تشکیل 
حزب مشارکت در انتخابات مجلس ششم شاهد بودیم. در فضای سیاسی نیز 
این طور تعبیر می شود که دولت می خواهد مجلسی همراه خودش روی کار 
آید. در چنین شــرایطی هر مجلسی روی کار آید حتی اگر دولت هم ساخته 
نباشــد اتهامی متوجه دولت خواهد شد که برای راحتی خودش تلاش کرد 
مجلسی همسو روی کار آید، طبعا چنین اتهامی بر هیچ دولتی خوب نخواهد 

بود و باعث کم فروغ تر شدن انتخابات هم خواهد شد.
ناصر ایمانی گفت: نیروهای سیاسی مانند آقای بذرپاش که وارد دولت 
شــدند باید بپذیرند که وقتی وارد مسئولیت اجرایی شدند دیگر باید فعالیت 
سیاســی خودشــان را کنار بگذارند و عزم خود را برای پیشــبرد مسئولیت 

تخصصی خودشان جزم کنند.

سرویس سیاسی- عضو کمیسیون 
آمــوزش و تحقیقــات مجلس، با بیان 
اینکه مســمومیت ها غیرطبیعی است 
گفت: نهادهای امنیتی برای بازگشــت 
آرامش به جامعه باید زودتر اقدام کنند

حسین امامی راد عضو کمیسیون 
آموزش و تحقیقات مجلس با اشاره به 
تداوم مســمومیت های برخی از دانش 
آموزان کشور، گفت: موج مسمومیت 
تکراری دانش آموزان عزیز ما در برخی 
محله های تهران و نیز در قم اردبیل و… 

که دیده شده که باید از طرف مسئولین جدی گرفته شده و پیگیری شود.
وی با اشــاره به پیچیدگی های مســمومیت های اخیر، افزود: موضوع با 
دستور رئیس جمهور و دادن مأموریت ویژه به وزیر کشور و تشکیل تیم های 
بررســی، در حال پی گیری اســت؛ این پی گیری ها از طریق دولت و مجلس و 
نهادهای امنیتی در حال انجام است تا موضوع بدرستی ریشه یابی شود تا بتوان 

از آن جلوگیری کرد.
عضو کمیســیون آموزش و تحقیقات تصریح کرد: روز سه شنبه گذشته 
هم در کمیســیون آموزش و تحقیقات وزرای اطلاعات، آموزش وپرورش و 
نیز بهداشت و درمان را برای توضیحات به کمیسیون دعوت کردیم که البته از 

طرف وزیر اطلاعات نمایندگانی آمدند.
نماینده مردم چناران، طرقبه شــاندیز و گلبهار در مجلس با تأکید بر غیر 
طبیعی بودن این مســمومیت ها اظهار داشــت: این موضوع مسمومیت ها غیر 
طبیعی و بودار اســت. باید آن را در ادامه همان تحرکات و اغتشاشات چند ماه 

اخیر و در چارچوب جنگ ترکیبی دشمن دانست.
وی با اشــاره به فتنه های دشــمنان، ادامه داد: دشــمنان با کمک عوامل 
داخلی خود علی رغم گذاشتن هزینه هایی بر روی دست نظام و پس از آنکه با 
اغتشاش ها به هدف ضربه زدن نهایی به نظام، نرسیدند، دست به اقدامات اخیر 

در مسمومیت های نگران کننده زدند.
امامی راد تأکید کرد: این اتفاقات که در ادامه اغتشاشات شکل گرفته مهم 
است، اما نباید التهاب در جامعه را دامن زد. هر چند بخشی از شایعات طبیعی 
اســت اما دامن زدن به شــایعات از ترفندهای دشمنان است و موجب ملتهب 

شدن فضای جامعه می شود و باید از آن جلوگیری کرد.
امامی راد در ادامه گفت: در اغتشــاش ها به مدارس و احساســات دانش 
آموزان و نوجوانان نفوذ شد و با استفاده از عوامل خود فروخته از آنها استفاده 
ابزاری کردند. اکنون نیز بعد از اغتشاشات دست به این اقدامات اخیر در ایجاد 
مسمومیت های نگران کننده زدند، ولی در نهایت آن دوگانگی رفتاری و افکاری 

دشمنان ما و افرادی که تحت تأثیر آنها بودند، بیشتر مشخص شده است.
وی با اشــاره به پیچیده بودن ابعاد این ماجرا تصریح کرد: هنوز ابعاد این 

ماجرا به طور کامل مشخص نشده است. 
لازم اســت برای بازگشت آرامش به جامعه نهادهای امنیتی زودتر اقدام 
کنند چون قشر قابل توجهی از اولیا، دانش آموزان و معلمین درگیر این موضوع 
هستند، به همین دلیل انتظاری که مردم برای برخورد داشتند هنوز محقق نشده 

است.

ایمانی؛ تحلیلگر مسائل سیاسی؛

ورود وزرا به انتخابات مجلس، دولت را 
در معرض اتهام قرار می دهد

امامی راد عضو کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس:

نهادهای مرتبط برای بازگشت آرامش به 
جامعه زودتر اقدام کنند

احتمال صدور حکم اعدام 

تکذیب خبر فوت دختر 

به خارج از کشور 

برای انتقام گرفتن 

افسار این وحشی 

کشته شدن کودک خردسال 

»سفره حداقلی« 

حکم شلاق 

گرانی های سرسام آور 

اخبار ویژه ...

ســید محمود علیزاده طباطبایی، وکیل تعدادی از خانواده های هواپیمای 
اوکراینی از پایان رســیدگی قضایی به پرونده این واقعه مرگبار خبر داد و گفت: 
اتهام ســه نفر در این پرونده، محاربه اســت. این وکیل دادگستری توضیح داده 
است: متهم ردیف اول متهم است به قتل شبه عمد و لغو دستور یعنی بند ب ماده 
۳۷ که محاربه اســت. متهم ردیف دوم و ســوم متهم به لغو دستور یعنی محاربه 
و متهم های ردیف چهارم تا دهم هم اتهامشــان اهمال در انجام وظیفه است. بر 
اســاس کیفرخواست اتهام شان این است. وی افزود: مجازات محاربه هم اعدام 
است و هم تبعید. البته بر اساس همه ی علما محاربی که آدم کشته باشد حکمش 
اعدام است، ولی محاربی که آدم نکشته باشد قانون می گوید که قاضی می تواند 

حکم اعدام یا تبعید بدهد. 

روابط عمومی آموزش و پرورش شهرســتان های استان تهران خبر فوت 
دانش آموز دختری در پاکدشــت را تکذیب کرد. اداره اطلاع رســانی و روابط 
عمومی آموزش و پرورش شهرستان های استان تهران در اطلاعیه ای اعلام کرد: 
پیرو انتشار اخبار در برخی رسانه های معاند مبنی بر فوت دانش آموز دختری در 
پاکدشت؛ به اطلاع می رساند این اخبار از اساس دروغ و شایعه پراکنی و با هدف 

برهم زدن آرامش و ایجاد دلهره واضطراب در جامعه منتشر شده است.

یک عضو کمیســیون امنیت ملی و سیاســت خارجی گفت که بررسی ها 
حکایت از آن دارد که موضوع مســمومیت دانش آموزان به خارج از کشــور بر 
می گردد البته که باید عواملی که در داخل کشور این مسائل را به وجود آورده اند 
هم شناسایی شوند. فداحسین مالکی با اشاره به جلسات کمیسیون امنیت ملی 
و سیاست خارجی در موضوع مسمومیت دانش آموزان گفت: کمیسیون امنیت 
ملی و سیاســت خارجی جلســاتی را با مقامات امنیتی در موضوع مسمومیت 
دانش آموزان برگزار کرده که بر اســاس این گزارشــات و استنباط بنده می توان 
گفت که در داخل کشــور مسائلی وجود دارد که باید شناسایی شود و هم اینکه 
این موضوع از خارج از کشــور مدیریت و هدایت می شــود. لذا باید نیروهای 
 امنیتی عوامل را شناســایی کرده و به مردم معرفی کنند تا این ذهنیت از جامعه

 برطرف شود.

مهــرداد ویس کرمی، عضو کمیســیون آمــوزش و تحقیقات مجلس 
شــورای اســلامی و نماینده مردم خرم آباد در مورد پیگیری کمیسیون در 
خصوص مسمومیت های ادامه دار دانش آموزان بیان کرد: کمیسیون آموزش 
با کمیســیون بهداشــت مجلس و وزرای آموزش و پرورش و بهداشت و 
نماینده وزارت اطلاعات جلســه ای داشــتیم که جلســه خوبی هم بود و 
نمایندگان دغدغه های خود را بیان کردند و بزرگواران در وزارت اطلاعات 
نیز گزارشی در حیطه کار خود را ارائه کردند. نماینده مردم خرم آباد اضافه 
کرد: این مسمومیت ها بیشتر در ادامه همان اغتشاشات است و نوعی انتقام 
گرفتن از جوانان و بخصوص نوجوان اســت که در راهپیمایی با شکوه ۲۲ 
بهمن حضور گســترده داشــتند. ضمن اینکه تعطیلات عید نوروز در پیش 
است و عید برای مردم موضوعیت دارد و بیشتر دنبال بهم ریختن اعصاب 

و روان مردم هستند و انشاءالله مثل همیشه ناکام می مانند. 

نماینــده مردم تایباد در مجلس به عکــس برخورد با یک زن واکنش 
نشان داد. جلیل رحیمی جهان آبادی، نماینده مدم تایباد در مجلس نوشت: 
اینجا جنگل نیســت مردم ایران دارای حقوقی شهروندی هستند افسار این 

وحشی را چه کسی رها کرده؟!

رئیس سازمان قضایی نیرو های مسلح استان اصفهان در رابطه با شلیک 
پلیس به یک خودرو در شهرستان ورزنه توضیحاتی ارائه داد. سید محسن 
بنیمــی در گفت وگو با میزان در رابطه با جزئیات حادثه تیراندازی منجر به 
فوت یک کودک توســط پلیس در شهرســتان ورزنه استان اصفهان، گفت: 
حوالی ساعت ۱۷:۳۰ بعد از ظهر روز پنج شنبه ۱۱ اسفند، گزارش مشکوک 
بودن یک خودرو به مجموعه انتظامی شهرســتان ورزنه استان اصفهان داده 
شد. وی با بیان اینکه ماموران انتظامی به محض دریافت گزارش و شناسایی 
خودرو، طرح مهار خودرو را اجرایی کردند، گفت: خودروی ســواری پژو 
حین اجرای طرح مهار پلیس، از ایســت و بازرســی شهرستان ورزنه عبور 
کرد. رئیس سازمان قضایی نیروی مسلح استان اصفهان با بیان اینکه ماموران 
برای متوقف کردن خودروی مذکور به سمت آن تیراندازی کردند، تصریح 
کرد: در پی این اتفاق، یکی از تیر های شــلیک شــده به یکی از ۴ سرنشین 
 خــودرو کــه کودک بود، اصابت و متاســفانه این کودک خردســال فوت 

می شود.  

حســن رسولی فعال سیاسی اصلاح طلب می گوید: حیاتِ یک سال و 
چند ماههِ دولت رئیســی نشــان داد، حاکمیت یک دست نه تنها علاج درد 
نیســت، بلکه بحران های عدیده ای را علاوه بر بحران های فعلی پیش روی 
مردم و کشــور قرار داد تا امروز به وضعیتی دچار شــده ایم که دغدغه مردم 

»سفره حداقلی« شده است.

رســول فرخی میکال با انتقاد از گرانی های  سرســام آور اقلام اساسی 
مردم در آســتانه عید نوروز و ماه مبارک رمضان، گفت: امسال نیز همچون 
سال های گذشته، دولت کنترل بازار شب عید را از دست داده است چراکه 
شــاهد افزایش قیمت اقلام اساســی در این روزها هستیم، در حالی که در 
آســتانه عید نوروز و ماه رمضان مردم بیشــتر از  هر زمان دیگری به تامین 
کالاهای اساسی خود به قیمت مناسب نیاز دارند لذا باید مسیر دسترسی به 
این اقلام را برای آن ها تسهیل کرد و دولت باید هر چه سریع تر به کنترل بازار 
وارد شود تا بازار شب عید را از دست ندهد اما متاسفانه قیمت گوشت قرمز 
بسیار افزایش داشته و قیمت دیگر اقلام نیز دست کمی از این مهم ندارند. 

نعمت احمدی وکیل دادگســتری و حقوقدان از محکومیت خود به ۵ 
میلیون تومان جزای نقدی در شــعبه ۹ دادگاه مطبوعات خبر داد. احمدی 
با اعلام این خبر گفت که ابتدا حکم محکومیت، ۴۰ ضربه شــلاق بود که 
بعــد از صــدور حکم، دادگاه آن را به ۵ میلیــون تومان جزای نقدی تبدیل 
کرد. احمدی با اشــاره به اینکه شاکی او یکی از نهاد های امنیتی بوده است، 
گفت: امروز، عصر اخبار یکســویه گذشته و عصر دیجیتال است. اگر برای 
روزنامه هــا خط قرمزی دارند، باید بگوینــد و اعلام کنند. بجای برخورد، 
رســانه ها را باید تقویت کنند. او با تاکید بــر اینکه به رای صادره اعتراض 
خواهم داد، گفــت: بنظرم دیوان باید به اصل مطلب بپردازد. هیات منصفه 
با تاکید بر اینکه متهم مجرم بوده و مســتحق تخفیف نیســت، دست دادگاه 

را می بندد.

 

ســرویس سیاسی- ســخنگوی کمیسیون 
بهداشت و درمان مجلس از تعیین اعضای کارگروه 
ویژه بررســی علل مســمومیت دانش آموزان در 

مجلس خبر داد.
زهرا شیخی اظهار داشت: امروز اولین جلسه 
کارگروه ویژه بررسی علل مسمومیت دانش آموزان 

در مجلس برگزار شد.
وی بیان کرد: اعضای این کارگروه مشــخص 
شدند و بر این اســاس بنده، خاتمی و ابراهیمی از 

کمیسیون بهداشت و درمان، متفکر آزاد و وحیدی 
از کمیسیون آموزش، آصفری و کاظمی از کمیسیون 
شوراها و همتی و کریمی قدوسی از کمیسیون امنیت 
ملی مجلس به عنوان اعضای این کارگروه انتخاب 

شدند.
سخنگوی کمیسیون بهداشت و درمان مجلس 
شــورای اســلامی تصریح کرد: همچنین در ادامه 
اعضای هیأت رئیسه این کارگروه مشخص شد که 
حمیدرضا کاظمی به عنــوان رئیس، جواد کریمی 

قدوســی به عنوان نایب رئیس و بنده هم به عنوان 
سخنگوی این کارگروه انتخاب شدیم.

شیخی بیان کرد: در جلسه امروز گزارش چهار 
کمیسیون امنیت ملی، آموزش، بهداشت و شوراها 
درباره علت مسمومیت دانش آموزان بررسی شد و 
قرار شد فردا با حضور مسئولان دستگاه های امنیتی، 
اطلاعاتی، پدافند غیرعامــل، آموزش و پرورش و 
حوزه بهداشــت و درمان آخرین گزارش ها درباره 

مسمومیت دانش آموزان دریافت شود.

سرویس سیاسی- نماینده ادوار مجلس گفت: 
مسئولان برای بازگرداندن آرام و ثبات به بازار باید در 
عمــل اقداماتی را حفظ ارزش پول ملی انجام دهند و 

صرفا به بیان سخنان امیدبخش اکتفا نکنند.
گرانی کالاها سقف خودش را هم رد کرده است 
بــه طوری که نه دیگر کســی حس خریــد دارد و نه 
مغازه داری ریسک فروش را می پذیرد. در این اوضاع 
و احوال دولتمردان صحبت های امیدبخش فراوانی را 
مطرح می کنند اما ســئوال آن است که چقدر صحبت 
های آنها تاکنون توانسته مردم را آرام و نسبت به آینده 
خوشــبین کند. محمدعلی پورمختــار درباره میزان 
اثربخشی حرف مســئولان اجرایی بر کاهش دغدغه 
های اقتصادی مردم گفت: این موضوع در صحنه عمل 
و اجرا قابل ارزیابی است. در واقع وقتی در بازار قیمت 
کالاها کاهش پیدا کند یا حداقل قیمت ها از یک ثبات 
نسبی برخوردار شوند و به لحظه تغییر نکنند، آن زمان 
اعتماد مردم به حرف مسئولان اجرایی بیشتر می شود.

وی افزود: امروز مسئولان در بخش های مختلف 
دولت در توجیه گرانی ها به یکسری جملات بسنده و 
دائم نیز همان جملات را تکرار می کنند. بارها شنیدیم 
که می گویند »ایــن گرانی ها تحت تأثیر تورم روانی 
و انتظاری اســت و واقعی نیستند«؛ معتقدم آقایان این 
اصطلاحــات را از کتاب ها پیدا کردند و به نوعی می 
خواهند عدم توان خود را در حوزه مدیریت بازار با این 
جملات توجیه کنند. این فعال سیاسی اصولگرا اظهار 
کرد: امروز وقتی مردم برای خرید به مغازه مراجعه می 
کنند، بلا اســتثنا این جمله را می شنوند که این کالا به 
قیمت قبل اســت و قیمت ها جدید می شود. شخص 

می خواستم کالایی را خرید کنم و فروشنده با هزار منت 
گفت »من این را به قیمت قبل دارم می دهم در حالیکه 
قیمت ارز فلان قدر شده است« در واقع با این حرف می 
خواست کالا را یک میلیون تومان بالاتر بفروشد. آخر 
هم گفت »تو آخرین نفر هستی که این کالا را با چنین 
قیمتــی می خری!« وی افزود: وقتی از مغازه داران هم 
سئوال می شود »چرا کالای خرید قبل را به قیمت روز 
می فروشید؟« پاسخ می دهند »ما نیز کالای جایگزین 
را مجبوریــم با ارز جدید بخریم و اگر در لحظه بروز 
رسانی قیمت نکنم سرمایه در گردشم را از دست می 
دهم«. معتقدم آنچه می تواند فضای معاملات اقتصادی 
را آرام کند آن اســت که تولیدکنندگان، مغازه داران و 
مصرف کنندگان به این آرامش خاطر برسند که از تغییر 

و تحولات قیمت ارز مصون هستند.
پورمختــار تأکید کرد: اگر این وضعیت بی ثباتی 
بــازار و تغییرات لحظه ای قیمت هــا ادامه پیدا کند، 
به تدریج خرید و فروش ها متوقف می شــود چون 
تولیدکننده، واسطه یا مغازه دار جنسی را برای عرضه 
ارائه نمی کند یا اگر هم ارائه کند با قیمت های بالاتر از 
آنچه هستند، می فروشند، در طرف مقابل عموم مردم 
چون درآمد ثابتی دارند هر روز قدرت خریدشــان کم 
کمتر می شــود، نتیجه آن خواهد بود که بیشتر ضرر و 
خسران این وضعیت متوجه مردم می شود. مسئولان 
بــرای بازگرداندن آرام و ثبات بــه بازار باید در عمل 
اقداماتی را حفظ ارزش پول ملی انجام دهند و صرفا به 

بیان سخنان امیدبخش اکتفا نکنند.

سرویس سیاســی- یک عضو کمیسیون امور 
داخلی کشور و شــوراها در مجلس تاکید کرد: خود 
اعضای شوراهای شهر و روستا که باید ناظر بر عملکرد 
شهرداری ها باشند به حقوق های نجومی آلوده شده و 
دستگاه نظارتی باید به فیش های فاش شده از شورای 

شهر تهران ورود کنند.
احمد علیرضا بیگی در واکنش به انتشار اخباری 
مبنی بر افشــای یک فیش حقوقی ۳۰ میلیون تومانی 
دیگر از شــورای شــهر تهران بیان کرد: تلاش ما در 
مجلــس این بود که تمام پرداخت ها را نظام مند کنیم. 
اما عملا در نقاط مختلف از جمله شــهرداری ها این 

نظام مندی اتفاق نمی افتد. بخشی به دولت، دستگاه های 
دولتی و خصولتی هــا باز می گردد که ما باید نظارت 
کاملی داشته باشیم، که متاسفانه این امر نیز اتفاق نمی 
افتد. اکنون در برخی دستگاه های خصولتی فیش های 
نجومی را می بینیم. در شهرداری ها انتظار این است که 
شوراهای اسلامی شهر و روستا که به نمایندگی از مردم 
وظیفه نظارت بر عملکرد شهرداری ها را بر عهده دارند 
آن ها در این حوزه به جدیت ورود پیدا کنند. ما مواردی 
را مشاهده کردیم که نشان می دهد در شهرداری ها نیز 
این نظارت وجود ندارد. حتی خود اعضای شوراهای 
شهر و روستا وظیفه نظارتی را داشتند آلوده این موضوع 

شدند. نماینده مردم تبریز در مجلس تصریح کرد: اگر 
فضای مجازی نبود و این روشنگری در فضای مجازی 
اتفاق نیفتاده بود حتما این رویه غلط ادامه پیدا می کرد. 
اینجا وظیفه وزارت کشور و سازمان بازرسی است که 
به ورود کنند؛ چراکه بخشی از اعتبارات شهرداری ها از 
محل بودجه عمومی تامین میشود و آنها اختیار نظارت 
را دارند. دســتگاه های نظارتی باید به این موضوع با 
جدیــت ورود کننــد. وی تاکید کــرد: انعکاس این 
موضوعات از طریق فضای مجازی می تواند به فراهم 
شدن زمینه برای قضاوت مردم در خصوص عملکرد 

طیف های سیاسی کمک کند.

سخنگوی کمیسیون بهداشت و درمان مجلس خبر داد؛

انتخاب اعضای کارگروه ویژه بررسی علل مسمومیت دانش آموزان

نماینده ادوار مجلس تشریح کرد؛

تورم روانی یا تورم واقعی

علیرضا بیگی عضو کمیسیون امور داخلی:

دستگاه های نظارتی به فیش های حقوقی فاش شده از شورای شهر تهران ورود کنند

واقعیــت دیگر این اســت کــه مجلــس نمی تواند هرچه کــه دولت بیــاورد را 
بدون بررســی و بحــث و اظهارنظر کارشناســی تصویب کنــد، مجلس حتما 
بایــد بــه وظایف خود عمل کنــد و ابعاد مختلــف لایحه را بررســی کند. توجه 
داشــته باشــیم که ۲۹۰ نفر از نخبگان کشــور در حوزه هــای مختلف به عنوان 
نماینــدگان مــردم دارنــد روی ایــن مســاله بررســی و اظهارنظــر می کنند.
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